
 
 
 
 
 
 
 
Dato:  30.1.2023 kl. 12.30 – 13.30 
Sted:  SFO-rom  
Tilstede:  
 
KLASSE REPRESENTANTER 
5A og 5B Isabell Husa Haldsrud Peter Bjørgmo Mæhlen 
6. trinn Sigrid Haugland – nestleder  Alfred og Isak 
7A og 7B Halvor Anderaa  Eirik Rusta 

8A, 8B og 8C Eirik J Grindborg Storm A Gabrielsen Isak Erntsen 
9A og 9B Sivert Langseth-Mobekk – leder  Jostein 
10A og 10B Elias Stålem  

 
  
Gjennomgang av elevrådsreferat fra møte den 5.10.2022 
 
Sak 1:  
 
 Elevrådet ønsker fortsatt å komme med innspill til undervisningen om å bruke 

mindre bok, kunne løsrivelse seg fra disse og eksempelvis ha mer praktisk 
arbeid i fagene. Elevrådet er også opptatt av at beslutninger kan tas raskere (der 
det er mulig). Elevrådet følger opp denne saken i januar. 

 
 
Sak 2:  
 Skolemiljø/samarbeidsutvalgsrepresentanter:  

To representanter fra elevrådet i SU møter, elevrådet stille med leder og 
nestleder på møtene. 
 

Sak 3:   
  Ny fane til skolen: 

Rena skole og Åmot ungdomsskole er nå historie, og i den forbindelse trengs 
det ny fane til: Åmot barne- og ungdomsskole.  
 
Elevrådet i samarbeid med Sektor Oppvekst og Kultur, hovedutvalgs- og FAU 
leder utlyser med dette en tegnekonkurranse for alle elever ved skolen vår.  

 
• Kontakt-  trinn- og formingslærer(e) velger ut tre finalister fra hver klasse. Planen er at 

en jury kan møtes og bestemme vinnerforslaget i februar 2023. Juryen vil bestå av 
leder og nestleder i elevrådet, en kunst og håndverkslærer fra barnetrinnet, en fra 
ungdomstrinnet, lokal kunstner samt kultursjefen og oppvekstsjefen i Åmot kommune. 
Vinneren må være forberedt på at forslaget kan bli litt endret.  

• Det har kommet inn mange og fine forslag. Vi venter på 5. trinn som vil levere i løpet 
av de nærmeste dagene. 

 
 



  
 

Sak 5: 
   

I forhold til Bussparkeringen er det dessverre ingen fremgang. Pr. i dag i er det 
dessverre ingen utvikling på dette.  
 

 
Sak 6:   
  Fra trinnene som følges opp 

. 
- Nytt klatrestativ til barneskolen er kjøpt inn og ligger på lager. Dette var 

ment satt opp i forbindelse med nye gangveier og bussparkering.  
- Hårføner i gymgarderobene har fortsatt ikke kommet opp. Sjekke status da 

dette skulle vært gjort i høst. 
- Representanter fra elevrådet på Ungdomsskolen avtaler møte med Linn i 

forhold til ønsker for meny med mer.   
- Det har nå kommet vikar for helsesykepleier Camilla på barneskolen. Anna 

vil nå være på ungdomsskolen mandager fra 10 til 14.30 og onsdager fra 
8.30 til 14.00.  

- Klasser som har defekte mobilhotell melder behovet til Kristian, som 
leverer dette videre. 
 

 
 

Sak 7:  
  Nye saker fra trinnene 
 

- Skillevegger i dusjene begynner å løsne, og det ønskes forheng i noen av båsene  
- Gjerder ved nybygg 6. og 7. trinn og egen sykkelparkering for disse trinnene oppe. 
- Elevrådet ønsker seg en Alpindag til vinteren. 
- Trampet kurs for flere lærere, slik at flere kan benytte turnhallen. Dette blir 

gjennomført. 
- På barneskolen er det mange dårlige/slitte kraner. 5. og 1. trinn spesielt i tillegg til 

toaletter, spesial- og grupperom (i nord). 
- Snøbrøyting, aking ved parkering er farlig  
- Måking av fotballbanen og legge is til: 
- Skøytebanen  
- Varm mat for 5. trinn 
- Bruk av caps og luer inne. 
- Telefoner  
- Sofa til kjelleren på ungdomsskolen 
- Nytt mobilhotell (8. trinn) 
- Biljardbord på ungdomsskolen 
- Sofaer i 2. etg. (9/10) 

 
 
 
 
 
Sak 8:  FAU møte 9.2.2023 
 
 
  Elias og Kristian – ref.  



 


